
Rada Gminy Miedźno
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 12/2020
XII Posiedzenie w dniu 21 maja 2020 r.
Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie miedzno.esesja.pl
Obrady rozpoczęto 21 maja 2020 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 11:33 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Ciesielski
2. Małgorzata Grzyb
3. Czesław Trzepizur
4. Piotr Wawrzyniak
5. Waldemar Wosiński
Goście:
Grażyna Borycka – Skarbnik
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości, dokonała
przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenie komisji.
2. Inwestycje gminne.
3.Kontrola operacji na mieniu komunalnym (sprzedaż, kupno, zamiana, dzierżawa).
4.Kontrola działu 600 - Transport i łączność, rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne.
5.Kontrola wydatków poniesionych na ochronę przeciwpożarową w 2019 roku.
6.Opracowanie wniosku absolutoryjnego.
7. Sprawy różne.
8. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki     głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
2. Inwestycje gminne.
Radni zapoznali się z zestawieniem dotyczącym realizowanych inwestycji w roku 2019. Informacje tą
odczytała  przewodnicząca  Grzyb.  Radny  Wosiński  zapytał  czy  wiadomo  kiedy  zakończy  się
termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Miedźnie. Skarbnik odpowiedziała, że
obecnie przygotowywana jest inwentaryzacja, po zakończeniu której przygotowywany będzie wniosek do
Urzędu Marszałkowskiego o płatność. Obecnie kompletowane są wszystkie dokumenty. 
3. Kontrola operacji na mieniu komunalnym (sprzedaż, kupno, zamiana, dzierżawa).
Radni zapoznali się z informacją dotyczącą operacji na mieniu komunalnym za 2019 rok, do których nie
wniesiono uwag. 
4. Kontrola działu 600 - Transport i łączność, rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne.
Skarbnik przedstawiła zestawienie księgowe dotyczące wydatków na zakup materiałów i wyposażenia,
zakup usług remontowych oraz pozostałych, a także wydatków inwestycyjnych związanych z drogami
publicznymi. 
5. Kontrola wydatków poniesionych na ochronę przeciwpożarową w 2019 roku.
Radni zapoznali się z wysokościami dotacji dla OSP na realizację zadań własnych z zakresu ochrony
przeciwpożarowej w 2019 roku oraz zestawieniem księgowym w tym temacie. Nie wniesiono uwag. 
6. Opracowanie wniosku absolutoryjnego.
Skarbnik omówiła szczegółowo wykonanie budżetu Gminy Miedźno za 2019 rok.
Komisja zapoznała się z:

• Sprawozdaniem Wójta z wykonania budżetu Gminy Miedźno za 2019 rok;
• Informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Miedźno;



• Rachunkiem zysków i start jednostki;
• Bilansem jednostki budżetowej i samorządowej zakładu budżetowego;
• Zestawieniem zmian w funduszu jednostki;
• Bilansem z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu terytorialnego;
• Informacją dodatkową;
• Uchwałą  nr  4200/VI/79/2020  VI  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej

w Katowicach z dnia 28 kwietnia 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy
Miedźno  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  2019 rok wraz  z  informacją  o stanie  mienia
komunalnego.

O godz. 11.10 Przewodnicząca ogłosiła przerwę. Księgowa Borycka opuściła posiedzenie Komisji.
O godz. 11.30 Przewodnicząca wznowiła posiedzenie komisji. 
Wobec  braku pytań  Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  opracowany przez  Komisję  Rewizyjną
wniosek w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2019 rok.
Głosowano w sprawie:
Opracowanie wniosku absolutoryjnego - głosowanie nad przyjęciem wniosku. 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
Wniosek został przyjęty.
Wszyscy radni podpisali się pod opracowanym wnioskiem komisji. 
7. Sprawy różne.
Skarbnik Grażyna Borycka postanowiła odnieść się do pytania radnego Trzepizura zadanego podczas
ostatniego  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  dot.  zaległości  w  opłatach  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi. Poinformowała, że na koniec 2019 r. wszystkie zaległości łącznie wynosiły 271 073,36 zł.
Do dnia 6 maja 2020 r. zmniejszyły się one do kwoty 181 517,55 zł.  Spłacone zostało 89 555,81 zł.
Zaległości tylko za 2019 rok wynosiły 173 966,39 zł i zmniejszyły się do kwoty 94 717,24 zł,  czyli
spłacono 79 249,15 zł. Obecnie do mieszkańców, którzy nie uregulowali opłaty za odpady komunalne
wysyłane będą upomnienia. 
8. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Grzyb zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 11.31.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
(-) Małgorzata Grzyb

 

Przygotował(a): Anna Kuras
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